
Rada starostov v Košiciach 

 

Zápisnica 

z 5. mimoriadneho rokovania Rady starostov v Košiciach zo dňa 21. 4. 2011 

 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

 

Rokovanie otvoril a viedol predseda Rady starostov v Košiciach Rudolf Reštei. 

Skonštatoval, že v úvode rokovania bolo prítomných 14 starostov a rada bola uznášania 

schopná.  

 

Úvod rokovania 

 

p. Reštei, predseda Rady starostov – Uviedol, že rokovanie bolo zvolané na základe 

odporúčania skupiny starostov, čiže v zmysle rokovacieho poriadku Rady starostov. 

Z rokovania boli ospravedlnení p. Karabin, Hlinka a Andrejčák, 

 Jediným bodom rokovania bolo prerokovať stanovisko ku schválenému uzneseniu 

mestského zastupiteľstva ku programovému rozpočtu mesta Košice na roky 2011-2013. 

 Nakoľko neboli žiadne doplňujúce body, dal hlasovať o programe rokovania. 

 

Hlasovanie č. 1 – za: 14, proti: -, zdržali sa: - 

*  *  * 

 

Za overovateľov zápisnice boli určení: Ing. Vladimír Saxa a František Krištof 

*  *  * 

 

Bod č. 1 

Stanovisko Rady starostov k rozpočtu mesta Košice na rok 2011-2013 

 

p. Reštei, predseda Rady starostov – Nakoľko na rokovaní mestského zastupiteľstva, ktoré sa 

uskutočnilo dňa 19.4.2011, pri prerokovaní programového rozpočtu mesta Košice na 

roky 2011-2013, neboli mestským zastupiteľstvom akceptované závery z Rady 

starostov ku financovaniu mestských časti, bolo ich cieľom pripraviť stanovisko 

k vyššie spomínanému prijatému uzneseniu, aby primátor mesta Košice nepodpísal toto 

prijaté uznesenie a aby sa o programovom rozpočte opätovne rokovalo na mestskom 

zastupiteľstve.  

 Otvoril rozpravu. 

 

p. Petrvalský, starosta MČ Košice – Sídlisko Ťahanovce: Mal niekoľko postrehov 

z mestského rokovania. Opýtal sa, prečo návrh Rady starostov predkladal p. 

Melichárek. Podľa neho, si tento návrh mal osvojiť niekto zo starostov, pretože samotný 

predseda, vzhľadom na to, že nie je poslancom, ho predniesť nemohol. Táto situácia 

nebola dostatočne odkomunikovaná s poslancami a preto veľa poslancov nevedelo, že 

to, čo predkladal p. Melichárek, predstavoval návrh Rady starostov. To bolo kľúčovou 

chybou, ktorá sa do budúcna nesmie opakovať. Názory zo strany Rady starostov by do 

mestského zastupiteľstva mal prenášať niekto, kto je zo starostov zároveň aj poslancom. 

Veľmi ho však mrzelo, že p. Jenčová je síce členkou Rady starostov, ale do sedenia 

mestského zastupiteľstve prenáša svoje vlastné názory. 
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p. Birošová, starostka MČ Košice – Poľov: Vystúpila s faktickou poznámkou v ktorej uviedla, 

že tento návrh si zrejme mal osvojiť podpredseda Rady starostov p. Hlinka, pretože 

podľa jej názoru, mal by byť prvý, kto si tento návrh mal osvojiť.  

 

p. Kupec, starosta MČ Košice – Kavečany: Myslí si, že problematika bola predsedom 

dostatočne poslancom prednesená a skôr si myslí, že do budúcna je potrebné, aby zo 

starostov, ktorí sú zároveň poslancami, návrhy z Rady starostov na mestskom 

zastupiteľstve predkladali oni. 

 

p. Puzderová, starostka MČ Košice – Šebastovce: Jednoznačne trvajú na ich návrhu a to je 

podstatné, aby ho čo najskôr sformulovali a predložili p. primátorovi.  

 Priebeh rokovania mestského zastupiteľstve komentovať nechcela, iba podotkla, že toto 

zastupiteľstvo a vedenie mesta ukázalo úplnú ignoráciu Rady starostov a starostov 

v tomto meste.  

 Je síce neslušné hovoriť o niekom, kto nie je prítomní, no aj napriek tomu povedala, že 

p. starostku za svoje výroky, ktoré na zastupiteľstve predniesla, vyzve, aby sa 

ospravedlnila ľuďom v malých mestských častiach, pretože ich urazila. Nie malé 

mestské časti sú tie, ktoré hazardujú s financiami daňových poplatníkov v tomto meste. 

 

p. Bauer, starosta MČ Košice – Západ: Informoval, že pred samotným rokovaním mestského 

zastupiteľstva zvolal z radov miestnych poslancov tých, ktorí sú aj poslancami v meste, 

aby ich o stanovisku z Rady starostov informoval. 

 

p. Petrvalský, starosta MČ Košice – Sídlisko Ťahanovce: Nadviazal na to, že aj na jeho 

miestnom zastupiteľstve osobne kritizoval hlasovanie poslancov Ihnáta a Betuša, ktorý 

mu však vyčítali, že ich pred rokovaním mestského zastupiteľstva o záveroch Rady 

starostov neinformoval. 

 

p. Reštei, predseda Rady starostov – Vyzval prítomných, aby už o tom viac nediskutovali, 

pretože všetci boli účastní na rokovaní mestského zastupiteľstva a každý si z neho môže 

urobiť svoj názor.  

 Na základe toho, čo už odznelo, prítomných informoval, že návrh predniesol preto p. 

Melichárek, pretože chcel, aby to bolo politicky odčlenené, teda, aby to bolo nestranné. 

Uviedol, že stanovisko Rady starostov bolo pred rokovaním doručené každému 

poslancovi, čiže vedeli, o čom sa malo hlasovať.  

 Pre budúcnosť berie na seba, aby sa tu dohodli, kto bude ochotní predložiť na mestskom 

zastupiteľstve návrh na uznesenie. Stanoviská bude predkladať on. 

 Poprosil, aby bol prednesený návrh na uznesenie. 

 

p. Bauer, starosta MČ Košice – Západ: Predniesol návrh na uznesenie. 

Rada starostov v Košiciach 

A. žiada primátora mesta Košice o nepodpísanie uznesenia Mestského 

zastupiteľstva v Košiciach zo dňa 19.4.2011, ktorým bol schválený rozpočet mesta 

Košice na rok 2011-2013, 

B. žiada Mestské zastupiteľstvo v Košiciach podľa § 7a ods. 3 písm. c) zákona 

SNR č. 401/1990 Zb. o meste Košice o opätovné prerokovanie a schválenie 

pripomienok Rady starostov k rozpočtu mesta Košice na rok 2011-2013 v lehote do 30 

dní. 
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p. Petrvalský, starosta MČ Košice – Sídlisko Ťahanovce: Navrhol, aby v bode A) boli 

doplnené dôvody pre ktoré ho žiadajú, aby toto uznesenie nepodpísal. 

 

p. Reštei, predseda Rady starostov – Z diskusie vzišlo, aby sa bod A) doplnil o slová: z 

dôvodu ohrozenia plnenia základných funkcií výkonu samosprávy mestských časti. 

 Dal hlasovať o prednesenom návrhu uznesenia. 

 

Hlasovanie č. 2 – za: , proti: -, zdržal sa: - 

 

p. Reštei, predseda Rady starostov – Skonštatoval, že uznesenie bolo schválené. 

 

Úplné znenie schváleného uznesenia: 

Rada starostov v Košiciach 

A. žiada primátora mesta Košice 

 o nepodpísanie uznesenia Mestského zastupiteľstva v Košiciach zo dňa 19.4.2011, 

ktorým bol schválený rozpočet mesta Košice na rok 2011-2013 z dôvodu ohrozenia 

plnenia základných funkcií výkonu samosprávy mestských časti, 

B. žiada Mestské zastupiteľstvo v Košiciach 

 podľa § 7a ods. 3 písm. c) zákona SNR č. 401/1990 Zb. o meste Košice o opätovné 

prerokovanie a schválenie pripomienok Rady starostov k rozpočtu mesta Košice na rok 

2011-2013 v lehote do 30 dní. 

 T: v texte 

 

p. Puzderová, starostka MČ Košice – Šebastovce: Vystúpila s faktickou poznámkou 

a poďakovala sa prítomným starostom z veľkých mestských časti, že podporili tento 

návrh. 

 

p. Reštei, predseda Rady starostov – Uviedol, že o záveroch z dnešného rokovania bude p. 

primátora informovať ešte dnes. 

*  *  * 
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Záver rokovania 

 

Predseda Rady starostov poprial všetkým prítomným príjemné prežitie veľkonočných 

sviatkov a rokovanie ukončil. 

 

 

 

 

 

 

 

 

        Rudolf Reštei 

         predseda Rady starostov 

 

 

 

 

 

 

 

Zápisnica vyhotovená dňa 9.5.2011 

Zapisovateľka: Blanka Lukáčová 

 

 

 

 

 

 

 

 

Overovatelia zápisnice: 

 

 

Ing. Vladimír Saxa .................................................      Podpísal dňa: 13.5.2011 

 

 

František Krištof .................................................... Podpísal dňa: 16.5.2011 
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